

A - FINANCIAL OFFER: Supply and Install Generator in Hassakah Office in Northeast Syria

العرض المالي :تجهيز و تركيب مولد كهرباء في مكتب الحسكة في شمال شرق سوريا

#	Description of the Items	وصف العناصر	Unit	Qty	Unit Cost (USD)	Total Cost (USD)
1	Providing, installing and operating an electric generating set with a capacity of 150 KVA: Standby Power at least 150 KVA set at 1500rpm, alternator, European or American sources 50Hz, 400/231V, 3 phase, Electrical Governor, Single bearing alternator and equipped with: Automatic Mains Failure, Lead Acid Battery set, Muffler with flexible connector, Sound Proof canopy 80dBa@ 1meter, Jacket water heater. Digital Control Panel include: • KW-Real Power. • KVAR-Reactive Power. • KVA-Apparent power. • Off/ Auto/ Man switch. • Emergency push button. Meters and Gauges : • Ammeter. • Frequency meter. • Coolant temperature. • Oil pressure. • Battery Voltmeter. • Hour run counter. • Low oil Pressure. • High water temperature Warranty: Warranty period is Minimum of 1 year or 2000 running hours from the date of commissioning whichever comes first. The warranty to cover any mechanical and/or electrical breakdowns.	تقديم وتركيب وتشغيل مجموعة توليد كهربائية استطاعة 150 ك ف ا : علامة تجارية , استطاعة احتياطية على الاقل 150 كيلو فولت امبير عند السرعة 1500 دورة بالدقيقة, 50 هيرتز, 400/230 فولت, ثلاث فازات,متحكم الكتروني, مولد تيار متناوب احادي, ومجهز بما يلي : فشل التيار الكهربائي التلقائي مجموعة بطاريات حمض الرصاص , كاتم صوت مع موصل مرن , مظلة عازلة للصوت 80dBa عند 1 متر, سخان ماء , لوحة يحكم رقمية تحتوي على ما يلي : استطاعة حقيقية KW استطاعة ظاهرية KVAR مفتاح ايقاف/ اوتوماتيكي / رئيسي كبسة طوارئ العدادات والمقاييس : مقياس امبير , مقياس تردد , حرارة المولد , ضغط الزيت ,فولت البطارية ,عداد ساعات التشغيل , انخفاض ضغط الزيت , ارتفاع حرارة الماء. الضمان: فترة الضمان لا تقل عن سنة واحدة أو 2000 ساعة تشغيل من تاريخ بدء التشغيل , أيهما يأتي أولاً. الضمان لتغطية أي أعطال ميكانيكية و / أو كهربائية..	NO.	1		
2	Changeover Switch: Provision and installation Changeover Switch 3 phase 250, Four electrodes, manual using options (1-0-2) and suitable metal Panel for Changeover Switch with lock and rain cover and painted metal supporter for metal Panel to install it on the wall, all the work should be done according to the site engineer instruction.	مفتاح التحويل: توفير وتركيب مفتاح التحويل 3 فاز 250 , أربعة أقطاب , بثلاثة خيارات (1-0-2) ولوحة معدنية مناسبة لمفتاح التحويل بقل وغطاء للمطر ودعامة معدنية مطلية للوحة معدنية لتثبيتها على الحائط	NO.	1		
Total Amount (USD)						

NOTES:

- All the items should be approved by our organization's site engineer.
- The contractor should clean the site from all remenant and remaining materials after completing the work to the identified location by Local Administration.
- Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the BOQ.
- All the item quantities should be apply INCOTERM 2010 DDP (Delivery Duty Paid) to the mentioned locations.
- Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.
- The company must submit approved site visit form and to be added to bid documents.

ملاحظات:

- يجب الموافقة على جميع الفقرات من قبل مهندس الموقع لمنظمتنا.
- يجب على المقاول تنظيف الموقع من جميع المواد المتبقية والمخلفات المتبقية بعد الانتهاء من العمل ونقله إلى الموقع المحدد من قبل الإدارة المحلية.
- منظمتنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات.
- جميع كميات المواد يجب ان يكون (التسليم واجب مدفوعة) إلى المواقع المذكورة.
- المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شركة واحد, و يمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة
- يجب على الشركة تقديم استمارة زيارة الموقع موقعة ومعتمدة من قبل المهندس المشرف للمنظمة ويجب إرفاقها مع مستندات العطاء المقدم.

Name of Signatory:_____

Title of Signatory:_____

Name of Bidder:_____

Signature & stamp:

Date of Signing:_____